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Na osnovu clana 187 i 188 Pdslovnika Skupstlne Crne Gore, ministru

saobracaja i pomorstva, Osmanu Nurkovicu, postavijam sljedece

POSLANICKO PITANJE:

S obzirom na to da je medijski propraceno potplsivanje Ugovora o izvodenju

radova na izgradnji i rekonsrtrukciji diopice puta Lubnice-Jezerine, molim Vas

da nam date Informaciju o benefitima izgradnje ove dionice.Takode, molim

Vas danas informisete kada se moze ocekivati pocetak radova na predmetnoj
dionici 1 koji je ugovorenl rok za zavrsetak radova. Da 11 je izabran Izvodac

radova? Ko ce odrzavati put 1da 11 je odredena njegova kategorlja?

Obrazlozenje:

Zelim da napomenenri da je Prostornim planom Crne Gore do 2020. godine,
planirano da put Berane-Kolasin dug 22,6 kiiometara bude zavsen. Do sada je
zavrsena rakonstrukcija putnog pravca Berane-Lubnice u duzini od 10,3 km,
koja je zavrsena 2015.godine 1kostala je 6,5 milipna evra. Preostaio je da se

rekonstruise druga dionica puta od Lubniea preko Jezerina do

Kolasina.Reaiizacijom ove druge dionice puta putovanja od Berana do Kolasina
ce se skratlti za vise od 40 kiiometara, a istovremeno ce se uspostaviti
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kvaiitetna saobracajna komunikacija izmedu sjeveroistocnih gradova Crne Gore

i njenog centralnog i juznog dijela, sto ce posebnp imati efekta na kvalitetniju

povezanost i dostupnost Bjelasice i Komova. To ce posebno imati uticaja na

valorlzaciju turizma na ovom podrucjU; tu prevashodno mislim na ski-centar

Bjelasica. S obzirom na sve prethodno sto sam saopstio postoji vellka

zainteresovanost za ovaj projekat,ne samo gradana Berana, odakle ja

dolazim,veci 1gradana Kolasina, Rozaja, Petnjice/Gusinja, Plava, Andrijevice I

smatrao sam da je neophodno da postavim poslanlcko pitanje ministry

saobracaja i na taj nacin bolje upoznamo crnogorsku javnost i gradjane gore

pomenutih opstina dokle se dosle sa realizacijom jednog ovako vaznog

projekta.
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